8D6N THE BEST OF ZHANGJIAJIE (SCZT-CZ) 8 天 6 晚 醉美张家界 (SCZT-CZ)

Valid from May 2025 有效期从 5 月 2025

CITIES: Changsha, Phoenix Ancient City, Zhangjiajie

城市:长沙,凤凰古城,张家界

Features:

✓ Special arrangement:

- Phoenix Ancient City include buggy service + boat ride on the Tuojiang River.
- Furong Town include buggy service + cruise ride.
- Bailong Elevator include VIP express lane.
- Tianzi Mountain include VIP express lane + cable car.
- Private coach arranges from Yuanjiajie Scenic Area to Tianzi Mountain Scenic Area.
- Zhangjiajie Grand Canyon include elevator + VR experience.
- Tianmen Mountain National Forest Park include VIP lane + cable car + escalator + buggy service.
- Instagammable spot ~ 72 Tujia Stilted Building.

✓ Exclusive from Parlo Tours:

- Savour the famous, "Cai Yu flavour" and dine at the famous restaurant "Bing Huo Lou".
- A complimentary cup of a famous beverage for each person.
- Complimentary Yuanjiajie aerial photography video.
- One night stay at Mount Villa by T Residence, Phoenix Ancient Town.

特色:

✔特别贴心安排:

- 凤凰古城含接驳车 + 沱江游船。
- 芙蓉镇含环保车+游船。
- 白龙电梯含 VIP 快捷通道。
- 天子山景区含 VIP 快捷通 + 缆车。
- 袁家界景区 天子山景区全天安排景区 VIP 包车, 免去排队辛苦。
- 张家界大峡谷含电梯 + 虚拟体验。
- 天门山国家森林公园含 VIP 通道 + 缆车 + 环保车。
- 网红打卡景点~七十二奇楼。

✔壩羅独家:

- 特别安排品尝"柴火鱼宴"和打卡长沙最高等级湘菜食府"冰火楼"。
- 每人赠送一杯打卡网红茶饮"茶颜悦色"。
- 赠送袁家界航拍小视频。
- 凤凰古城入住凤凰堂舍 见山酒店。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	 Kuala Lumpur → Changsha Juzizhou Park (buggy included) ~ located in the centre of the Xiangjiang River in the urban area of Changsha. You can see the giant statue of Chairman Mao, the great leader of China in his youth. Wuyi Square ~ it is a vibrant area surrounded by shopping malls, dining establishments, and entertainment venues, making it a popular spot for both locals and tourists. 	Meals onboard L: Hunan Cuisine D: Chinese Cuisine	Holiday Inn Express, Changsha - 4* or similar

Day 天	See 看	Cuisine	Sleep 住宿
	吉隆坡 → 长沙 橘子洲 (含电瓶车) ~ 位于湘江江心,四面环水,绵延数十里,形状是一个长岛,在此可欣赏到中国伟大领袖毛主席青年时期巨型雕像。 五一广场 ~ 位于市中心的繁华地带,周围有许多购物中心、餐饮场所和娱乐场所,是游客和当地居民聚集的热门区域。	机上用餐 午:湘菜风味 晚:中式合菜	开福智选假日酒店, 长沙 - 4 * 或同级
2	 Changsha (2hrs) - Phoenix Ancient City Take high-speed train + Maglev train to Phoenix Ancient City. Phoenix Ancient City (buggy included) ~ Fenghuang praised as "The Most Beautiful Town of China". Boat rides on the Tuojiang River ~ enjoys the view of Miao-style tilted houses of the ancient city on both sides of the river. PARLO Exclusive: Miao Ethnic Costume Experience. 	B: Hotel L: Chinese Cuisine D: Hotel	Mount Villa by T Residence, Phoenix Ancient City or similar
	长沙(2小时)-■-凤凰古城 承坐高铁+磁浮列车前往凤凰古城。 凤凰古城(含接驳车)~至今已有四百多年历史,虽历经沧桑,仍保存完好,古风依旧,也被称为"中国最美丽的小城"。 体验沱江泛舟~因为有了沱江的沁润,凤凰古城才会变得这么悠闲而又美好;泛舟于清澈碧绿的沱江之中,沿途参观两岸已有百年历史的土家吊脚楼。 PARLO专享:苗族换装体验。	早: 酒店 午: 中式合菜 晚: 酒店	凤凰堂舍・见山酒 店, 凤凰古城或同级
3	 Phoenix Ancient City (235km) - ■ - Zhangjiajie Furong Town (entrance, buggy & cruise ride included) ~ a tourist attraction that integrates natural scenery and simple ethnic customs, Tujia Diaojiaolou, Qingshiban Road, wandering here in the drizzle is refreshing. 72 Tujia Stilted Building ~ from a distance, it looks like a Tujia cottage suspended in the air. (Night view from the outside) 	B: Hotel L: Chinese Cuisine D: Korean BBQ	Home 2 Suites by Hilton, Zhangjiajie - 5* or similar
	凤凰古城 (235 公里) - 二 · 张家界 > 芙蓉镇 (含门票,接驳车 & 船游) ~ 融自然景色与古朴的民族风情为一体的旅游胜地,土家吊脚楼,青石板路,细雨中倘佯于此沁人心脾。 > 张家界 72 奇楼 ~ 张家界的文化地标,高 109.9 米的土家吊脚楼,世界吉尼斯第一高楼一张家界 72 奇楼。(外观夜景)	早: 酒店 午: 中式合菜 晚: 韩国烤肉	希尔顿惠庭酒店, 张家界 - 5* 或同级
4	 Zhangjiajie Tujia Folk Customs Park ~ enjoy the Tujia style and the wonderful Tujia folk customs. Tianmen Mountain National Forest Park (entrance, VIP Express lane, buggy + escalator & cable car included) ~ it is one of the most beautiful mountains in the world. Have an unforgettable of The World's Longest Cable Car Ride up to the top of the mountain. There are 99 sharp curves on the road up to Tianmen Cave, the famous 99 Bends. Tianmen Cave ~ t is a large water-eroded hole between two peaks, like a huge doorway in the cliff face. It's the highest hole of its sort in the world. There are 999 steeps 	B: Hotel L: Mushroom Hot Pot D: Hotel	Wyndham RuiJingManShan Hotel, Zhangjiajie Scenic Area - 5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	 and narrow steps up to the cave ~ "The Stairway to Heaven". (Closed during Winter season) The Cliff-Hanging Walkway ~ the walkway was built along the edges of this mountain's summits, clinging to the vertical cliffs. At the end of the walkway, there is a hanging bridge linking two peaks. The Glass Skywalk (shoe cover included) ~ the skywalk is 60 meters long, with a width of 1.6 meters. On a clear day, walking on it, a sheer drop of thousands of feet below can be clearly seen. It gives a thrilling feeling like walking in the sky. (Closed during Winter season) Parlo Exclusive: Charming Western Hunan Show (VIP seat) 		
	张家界 土家风情园。在这里可以领略到土家族山寨风貌和精彩的土家族民俗风情还有全国最大、最高的木质结构吊脚楼。 天门山国家森林公园(含门票 + VIP 快捷通道、公共环保车&缆车)。因自然奇观天门洞而得名,也因天门洞而蜚声世界,被誉为"湘西第一神山"、"武陵之魂"和"张家界之魂"。乘坐世界上最长的观光客运索道~天门山索道登上山顶。随着通天大道盘旋而上,蜿蜓险峻的 99 弯道,欣赏沿途上层叠嶂、迷人景色。 天门洞~世界海拔最高的天然穿山溶洞,天门山最具有代表意义的景点。"天门吐雾"、"天门霞光"被誉为举世罕见的景象奇观,999 级上天梯不但是通达天门的途径,更是许愿祈福的灵地。(冬季月期间关闭)。 鬼谷栈道~因悬于鬼谷洞上侧的峭壁沿线而得名,栈道全长1600米。站在鬼谷栈道上俯瞰群山,古人"会当凌绝顶,一览众山小"的感觉油然而生。 玻璃栈道(含鞋套)~栈道底面用玻璃铺垫而成,一低头就能看见脚底的悬崖,是张家界景区人气最旺的景观之一。玻璃栈道的刺激震撼,可与举世闻名的美国大峡谷玻璃走廊"天空之路"媲美,因而有了东方"天空之路"的美誉。(冬季月期间关闭)	早: 酒店午: 菌菇火锅晚: 酒店	瑞景缦山温德姆酒店, 张家界景区 - 5* 或同级
5	 Zhangjiajie National Forest Park (entrance & buggy included) ~ China's first national forest park. To show the beauty of nature, majestic mountains into the sky and beautiful forest park environment. Unforgettable walking trail,to abundant flora and fauna. Enjoy the natural scenery along the Jinbian Brook, which claims to be one of the most beautiful valleys in the world. Bailong Elevator (entrance + VIP express lane included) ~ experience the extreme elevator, which is the glass elevator built onto the side of a huge cliff. Yuanjiajie Scenic Area (entrance included) ~ a naturally formed platform mountain, surrounded by higher summits which are divided by deep valleys. The foremost attractions in this area include Back Garden, breathtaking Mihun 	B: Hotel L: Shanye Cuisine D: Fish Cuisine	Wyndham RuiJingManShan Hotel, Zhangjiajie Scenic Area - 5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	stage, and the First Bridge under the Sun. Tianzi Mountain Scenic Area (cable car + VIP express lane included) ~ you might think that you have enter a fairyland. There are Helong Park, West Sea, Presenting Flower by a Fairy and King writing Bushes. The three rock peaks of different heigh standing side by side with the trees on the peak as if they were three Chinese writing bushed. Ten-Miles Painting Gallery (entrance & return scenic tram included) ~ awe-inspiring peaks and valleys on both sides of the column, shapes, consisting of a flexible piece of raw natural sculpture painting now. Parlo Exclusive: charter coach throughout the visit. Parlo Exclusive: Complimentary Yuanjiajie aerial photography video (subject to weather conditions) 张家界 *** 张家界国家森林公园(含门票 & 景区包车) ~ 徒步游览世界最美的峡谷,溪岸千峰耸立,树木茂盛,奇花异草与珍禽异兽同声共荣,构成极为秀丽,清幽,自然的生态环境,沿途还可观赏楠木坪、千里相会、紫草潭等景点。 *** 百龙天梯(含门票+VIP 快捷通道) ~ 世界上最高(约百二十层楼)、载重量最大,运行速度最快的户外观光电梯。 *** 京家界风景区(含门票) ~ 传说中的"南天一柱",也就是号称阿凡达的哈利路亞山,就位於此处。这里以雄、奇、险、峻著称,在十多华里的环山游道上,沿途景色美不胜数。同时游览天下第一桥、后花园、迷魂台等等。 *** 天子山景区(含缆车+VIP 快捷通道) ~ 其景区有贺龙公园,西海,仙女献花及御笔峰。是并列的三座石峰,高低不一,峰项长有松树,像极几只倒插的。 *** 十里画廊(含门票 & 双程小火车) ~ 廊长约五公里,两边林木葱茏,野花飘香;奇峰异石,千姿百态,像一幅幅巨大的山水画卷,并排悬挂在千仞绝壁之上,使秀美绝伦的自然奇观观溶进仙师画工的水墨丹青之中。	早: 酒店 年: 此: 學: 上: 中: 上:	瑞景缦山温德姆酒店, 张家界景区 - 5* 或同级
6	PARLO 专享: 全景区包车,不用和其他游人拼车。 PARLO 专享: 赠送袁家界航拍小视频(此项目视天气情况定) Zhangjiajie (322km) - 雲 - Changsha ➤ Zhangjiajie Grand Canyon (entrance + VR experience included) ~ It is known for its deep and dramatic canyon,	B: Hotel L: Chinese Cuisine	Crowne Plaza, Changsha - 5* or similar
	which offers stunning views and a range of natural attractions. Glass Bridge (entrance & shoe cover included) ~ the world's longest and highest glass bridge. It offers a way to enjoy a panoramic view of the stunning Zhangjiajie Grand Canyon, if you dare to walk on it.	D: Bing Huo Lou	
	 张家界 (322 公里) - 電 - 长沙 ▶ 张家界大峡谷 (含门票+VR 体验) ~ 它以其深邃而壮观的峡谷而闻名,拥有壮丽的景色和一系列自然景点。 ▶ 玻璃桥 (含门票 & 鞋套) ~ 一座景观桥梁,兼具景区行人通行、游览、蹦极、溜索、T 台等功能。主跨 430 米,一跨过峡谷,桥面长 375 米,宽 6 米,桥面距谷底相对高度约 300 米。这座全透明玻璃桥长度、高度位居世界第一。 	早:酒店 午:中式合菜 午:冰火楼	世景广场皇冠假日酒店,长沙-5*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
7	Changsha → Kuala Lumpur → Pozi Street ~ taste Hunan snacks at the food street at your own expense. → Huangxing Road Walking Street ~ it is the integrated site of the entertainment, cultural and shopping mall. (A complimentary cup of a famous beverage for each person). 长沙 → 吉隆坡 → 坡子街 ~ 网红打卡地,集合了美食街自由品尝湖南风味小吃。 → 黄兴路步行街 ~ 集购物、休闲、娱乐、餐饮、文化及旅游等多项功能于一体的步行街。	B: Hotel L: NIL D: NIL Meals onboard 早: 酒店 午: 自理 晚: 自理 机上用餐	
	(赠送每人一杯网红饮料~茶颜悦色)		
9	Arrive home * 抵达家园		

Other Information:

- 1 | Seasonality: Spring (Mar May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Nov) / Winter (Dec Feb)
- 2 Currency: Chinese Yuan (RMB)
- 3 NO Shopping Stop
- 4 Optional: Zhangjiajie Tianmen Fox Fairy Show approx. RMB350/pax
 - Baofeng Lake (Boat Ride + VIP Electric Car) approx. RMB300/pax
- 5 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 6 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 7 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
 - Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities
- 8 in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 11 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 12 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 | 季节: 春季 (三 五月) / 夏季 (六 八月) / 秋季 (九 十一月) / 冬季 (十二 二月)
- 2 | 货币: 人民币 (RMB)
- 3 全程无购物站
- 4 自费: 天门狐仙秀 大约人民币 350/人
 - 宝峰湖景区(游船 + VIP 电瓶车)大约人民币 300/人
- 5 全程使用中文讲解,领队将以英文或粤语简约地说明。
- 6 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 7 │ 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要,可能会收取额外费用。
- 8 Parlo Tours 会根据不可预见的情况(高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 9 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人需要自行承担风险。
- 10 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 11 | 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 12 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24108-H) KPL0218 (outbound)